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12. marts 2024 

 

Deltagere: Heidi Wiendahl – Gitte Pedersen – Michael Sørensen – Jan Bemmann – Ole Nymark 

 

Hjemmesiden opdateres vedr. bestyrelsen. 
Ansøgning til Benny Jensen Fonden og 42. Kreds. 
Vi skal holde øje med ansøgningsfrister til ”Det Grønne Hus” samtidigt med at vi søger fonde m.v. 
Der er planer om en opsparingskonto til drikkevandsautomaten. 
Vi har endnu engang modtaget klager fra daglig ledelse vedr. oprydning efter hjemmekampe. Det er 
specielt Oldboys der står for skud. Skraldespande bliver ikke tømte – kaffekander bliver ikke ordentligt 
rengjort og opvaskemaskinen ikke igangsat. Det er nu kommet så vidt at klubben får en bøde på kr. 
250.- for manglende oprydning. Modtager bestyrelsen en regning fra Idrætsforeningen vil den blive 
opkrævet det pågældende hold.  
Valg til årsmødet: Michael Sørensen og Heidi er på valg for 1 år og genopstiller. Nyt emne til 
bestyrelsen med ansvar for skomar blev bragt på banen. Heidi tager kontakt til vedkommende og 
derudover er 3 emner mere på banen som bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 
Jan B tjekker op på vedtægterne vedr. posten som næstformand. 
I forbindelse med ændring af navnet på vores hovedsponsor er vi blevet tilbudt en ny farve på vores 
klubskjorte. Den nye farve er lyseblå. Vi lader det være op til medlemmerne om vi skal skifte. 
Traditionen tilskriver at vi beholder vores sædvanlige spilledragt – økonomisk vil det være en fordel for 
vores sponsor. Bestyrelsen informerer videre i forbindelse med invitationen til generalforsamlingen. 
Årets kammerat og årets spiller blev diskuteret. 
Forslag om større skomarturnering i Pinsen. Heidi tjekker om andre holder turnering på samme tid. 
Ole Hansen skal til Bornholm den 13. april for at spille RF i klasse C. Gitte P skal til Sorø til LF i kvinder 
klasse A og Carsten Herbst skal spille i Osted i RF i klasse D. 
Økonomisk går det som det skal. Alle regninger er betalt og der mangler kun nogle få medlemmer at 
betale deres kontingent. 
Vi har fået indmeldelse fra 5 kvinder og 1 mand. Pointaktierne er ved at blive klar til udsendelse. 
Vi holder fest for sponsorer og pointaktionærer den 29. juni kl. 17. 
Næste møde: 7. maj i klubben. 

Mødet slut kl. 20.45 

Mvh 

Jan Bemmann 
 


